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 Sisimiut, 15. januar 2014 

 
 

I medfør af § 37 i Forretningsordenen for Inatsisartut fremsætter jeg følgende 
spørgsmål til Naalakkersuisut. 
(Medlem af Inatsisartut Agathe Fontain, Inuit Ataqatigiit) 
 
Spørgsmål: 
 

1. Hvor mange er på ventelisten til et ophold på Ado Lyngep Atuarfia? 
2. I hvor mange år har disse været på ventelisten? 
3. Hvor længe forventes de at stå på ventelisten og hvor mange er der 

tale om? 
 

Begrundelse: 
 
Handicappede stående på ventelisten til et skoleophold i Ado Lyngep Atuarfia har 
alle brug for at få at vide hvor længe de kan forvente at skulle vente. Dette af 
hensyn til en nærmere forberedelse og planlægning hos såvel forældre som i de 
enkelte kommuner. 
 
Jeg ønsker derfor oplyst hvor mange handicappede der står på ventelisten til et 
ophold. 

 


